
CONCLUSIES VAN DE OPENBARE VERGADERING VAN DE COMMISSIE 
RAADSVOORBEREIDING VAN 06 OKTOBER 2015
Aanwezig:
Leden: 
CDA Th. van Heese, H.J.M. Koelman, I.C. Vink-Albrecht, L. Kranenburg (plv.)
VVD H. Werner, C.C.J. Breed-Vlaar
D66 F.J.M. Duits, H. van Dijk en S.J. Bier
GroenLinks G.M.M. Wehkamp
PvdA D. Kerkhoff

Bestuurders: P.J. Heiliegers, B.A. Graal, R. van Haeften en W.E. Westerman
Voorzitter: R.P. van Schie
Griffier: N.S. Voogd

1. Opening en mededelingen
De voorzitter opent de vergadering. De heer Graal deelt mee dat wat betreft agendapunt 12 
er een fout in het Beleidsplan OV zit. Een print van de verbeterde pagina’s 30/31 t/m 45 ligt 
op de vergadertafel. Voor de raadsbehandeling is de juiste versie in zijn geheel beschikbaar.

2. Vaststellen van de agenda
Wethouder Van Haeften wijst erop dat hij de commissie mededeling wil doen over het niet 
gereed zijn voor agendering van de tweede kwartaalrapportage Sociaal Domein. De brief 
daarover wil hij graag aanbieden aan de commissie en kort toelichten. Op voorstel van de 
voorzitter besluit de commissie dit te agenderen als punt 16A. De commissie stelt de agenda 
aldus gewijzigd vast.

3. Vaststellen van de conclusies van de vergadering van 01 september 2015

De leden Vink (CDA) en Werner (VVD) stellen enige tekstwijzigingen voor. Deze zijn 
akkoord. De commissie stelt de tekst vervolgens gewijzigd vast.

4. Lijst van moties en toezeggingen tot en met 01 september 2015
De leden Van Heese (CDA), Werner (VVD) en Kerkhoff (PvdA) hebben vragen; wijzigingen 
worden (door de griffier) verwerkt.

5. Rondvraag
Mevrouw Vink (CDA) vraagt naar de reden van paaltjes aan de pas opgeknapte Lagedijk en 
de voortgang opknappen Liedeweg (asbestsanering en bebording). 
Wethouder Graal antwoordt dat de paaltjes de nieuwe berm moeten beschermen omdat de 
grasbetontegels verzakken. In het bestek wordt uitgezocht wie er volgens het bestek 
verantwoordelijk voor is. Door de noodzakelijke sanering schuiven de eindwerkzaamheden 
aan de Liedeweg wat op (hij verwacht januari 2016). Bebording en communicatie worden 
daarop aangepast.
Op de vraag van de heer Van Dijk (D66) of de huidige vergadertafels omgeruild kunnen 
worden zodat hij de overige raadsleden kan aankijken als zij spreken, antwoordt wethouder 
Graal dat het mogelijk is een alternatieve opstelling uit te proberen. Hij neemt contact met de 
heer Van Dijk op. 
Wat betreft de vraag van de heer Van Dijk over het bruggetje over zijkanaal F, zegt de 
wethouder Westerman a.s. vrijdag bestuurlijk overleg te hebben en een goed verloop te 
verwachten.
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Mevrouw Kerkhoff (PvdA) wijst op de rapportage en de opmerking over het (te geringe) 
aantal (grote) vrachtauto’s over de spoorwegovergang om te meten. Volgens haar informatie 
heeft prorail camera’s staan bij een overweg en wellicht bestaat de mogelijkheid 
videobeelden te verkrijgen. Zo kun je alle passages over het spoor beoordelen en ook 
onderzoek doen naar kleine vrachtauto’s.
Burgemeester Heiliegers neemt deze suggestie mee naar de verkeerscommissie (overigens: 
de verkeersmaatregel over het spoor betreft een breedtebeperking).

6. Spreekrecht
De heer Meijer heeft zich gemeld voor inspreken bij agendapunt 8. Hij spreekt namens de 
eigenaar van Inlaagpolder 5 en wijst de commissie op het naar zijn mening onjuist 
toegepaste bestemmingsplan. Zijn pleitnotitie is opgenomen in RIS / app commissiestukken.
De voorzitter dankt hem voor de inbreng en verzoekt de commissieleden de inspraak bij de 
behandeling te betrekken.

A-stukken

7. Voorstel tot het geven van een ontwerp-verklaring van geen bedenkingen 
gasontvangststation Wethouder van Essenweg

Na bespreking stelt de voorzitter vast dat het voorstel geagendeerd kan worden voor de 
raadsvergadering van 27 oktober 2015. De commissie adviseert de raad conform het 
collegevoorstel te beslissen.

8. Voorstel tot het weigeren van een verklaring van geen bedenkingen 
functiewijziging woning Inlaagpolder 5, Spaarndam

De commissie neemt in haar bespreking het ingesprokene in overweging. Samengevat stelt 
de voorzitter vast dat de commissie niet meegaat met inspreker en aandringt op handhaving 
van het bestemmingsplan (d.i. sloop van de oude woning). Het voorstel geagendeerd kan 
worden voor de raadsvergadering van 27 oktober 2015. De commissie adviseert de raad 
conform het collegevoorstel te beslissen.

9. Voorstel tot het vaststellen van de Verordening Winkeltijden Gemeente 
Haarlemmerliede en Spaarnwoude 2015 en intrekken gelijknamige verordening 
2011

De voorzitter stelt vast dat het voorstel geagendeerd kan worden voor de raadsvergadering 
van 27 oktober 2015. De commissie adviseert de raad conform het collegevoorstel te 
beslissen.

10. Voorstel tot Herontwikkeling kerkterrein OLV Geboorte Halfweg 

Wethouder Van Haeften deelt mee dat er voor wat betreft kosten die de gemeente nog meer 
moet maken voor de herinrichting een afzonderlijk kredietvoorstel naar de raad zal komen 
(naar verwachting volgende commissie/raad). 
De voorzitter stelt vast dat het voorstel geagendeerd kan worden voor de raadsvergadering 
van 27 oktober 2015. De commissie adviseert de raad conform het collegevoorstel (expliciet 
inclusief beslispunt 3) te beslissen.
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11. Voorstel tot het vaststellen van het beheerplan wegen 2015-2019 en de keuze voor 
variant 3 met de daarbij behorende financiële consequenties

Wethouder Graal zegt toe het voorgestelde besluit wat betreft de financiële dekking te 
herzien en duidelijk te zullen formuleren.
Na bespreking stelt de voorzitter vast dat het voorstel geagendeerd kan worden voor de 
raadsvergadering van 27 oktober 2015. De commissie adviseert de raad conform het 
collegevoorstel te beslissen.

12. Voorstel tot aanpassing beleidsplan openbare verlichting 2013-2022

Het ontmoet bij de commissie geen bezwaar dat onjuiste pagina’s in het beleidsplan worden 
vervangen.
De voorzitter stelt vast dat het voorstel geagendeerd kan worden voor de raadsvergadering 
van 27 oktober 2015. De commissie adviseert de raad conform het collegevoorstel te 
beslissen.

13. Voorstel tot het vaststellen van een wijziging tarieventabel behorende bij de 
Legesverordening 2015 met terugwerkende kracht vanaf 1 januari 2015 

Wethouder Graal laat enkele onjuistheden in de tekst nog corrigeren. Hij zegt toe de 
commissieleden een overzicht te geven van de te restitueren legesbedragen.
De voorzitter stelt vast dat het voorstel geagendeerd kan worden voor de raadsvergadering 
van 27 oktober 2015. De commissie adviseert de raad conform het collegevoorstel te 
beslissen.

14. Voorstel tot vaststellen van de Programmabegroting 2016

De leden Koelman, Wehkamp, Kerkhoff, Werner en Breed hebben vragen.
Deze zullen, met het oog op de tijd, schriftelijk door het college worden beantwoord.

De voorzitter stelt vast dat het voorstel geagendeerd kan worden voor de raadsvergadering 
van 5 november 2015. 

15. Voorstel tot het kennisnemen van het collegevoornemen tot voortzetten 
dienstverlening IJmond inzet Bijzondere Opsporings-Ambtenaar (BOA) 

De voorzitter stelt vast dat het voorstel geagendeerd kan worden voor de raadsvergadering 
van 27 oktober 2015. De commissie adviseert de raad kennis te nemen van het 
collegevoornemen (d.i. conform het collegevoorstel te beslissen).

16. Voorstel tot het instemmen met de analyse en de te nemen maatregelen tekort 
Vangnetuitkering Participatiewet 2015

De voorzitter stelt vast dat het voorstel geagendeerd kan worden voor de raadsvergadering 
van 27 oktober 2015. De commissie adviseert de raad conform het collegevoorstel te 
beslissen.
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16A. Brief over niet-agendering van de tweede kwartaalrapportage Sociaal Domein

Wethouder Van Haeften reikt de commissieleden een kopie uit van een (concept)brief van 
het college d.d. 2 oktober 2015 uit. Hij de inhoud kort toe. De brief heeft als doe de 
raad/commissie meer inzicht te geven in het proces van de monitoring van het Beleidsplan 
Sociaal Domein. De originele brief zal zo spoedig mogelijk worden nagezonden.
Met de constatering dat de commissie kennis neemt van brief en toelichting, rondt de 
voorzitter het agendapunt af. 

B-stukken

17. Memo andere woningverdeling sociale woningbouw op SpaarneBuiten

De heer Van Heese (CDA) zegt dat zijn fractie het onverteerbaar vindt dat van 46 sociale 
woningen er 15 overblijven! Zijn er geen alternatieven denkbaar? Zijn fractie ziet bij voorkeur 
een andere oplossing. Mevrouw Kerkhoff (PvdA) deelt mee mordicus tegen dit alternatief te 
zijn. De heren Duits (D66), Wehkamp (GroenLinks) en Werner (VVD) zeggen het college in 
dit memo te kunnen volgen.
Tijdens de bespreking zegt wethouder Van Haeften toe met de vof SpaarneBuiten nog eens 
naar een alternatief te zoeken, waarin meer goedkope woningen gebouwd kunnen worden.

De voorzitter stelt vast dat een meerderheid van de commissie het college groen licht wil 
geven. Mogelijk dat er nog een alternatief wordt gevonden.

18. Samenwerkingsverbanden (vast agendapunt; zie overzicht mededelingen van 
collegeleden)

De heer Van Heese (CDA) zegt in de mededelingen over zaken die in discussie zijn graag 
ook (of beter: juist) de conclusies te willen lezen. Ook zou bijv. een linkje naar een verslag 
o.i.d. helpen.
De commissie neemt overigens de mededelingen voor kennisgeving aan.

C-stukken

19. Stukken ter kennisneming: gelegenheid voor politieke vragen over toegezonden C-
stukken.

Hiervan wordt geen gebruik gemaakt.

20. Sluiting
Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter de vergadering. 

Vastgesteld in de openbare commissievergadering van 03 november 2015,

De griffier, de voorzitter, 

N.S. Voogd R.P. van Schie
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